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OPENBARE BESLUITENLIJST
GEMEENTERAAD  
28 MAART 2023

Locatie: Raadzaal

Aanwezig de leden: Jaco Brand (SGP), Albert Brasser (SGP), Corné van Werkhoven (SGP), Jan Mark 
ten Hove (SGP), Eric Boersma (SGP), Wim van Krimpen (PvdA), Haci Erdogan (PvdA), René 
Zonnebeld (PvdA), Herman Verweij (VVD),  Stavros Barzas (VVD), Arco Strop (CDA), Erno Hartsuiker 
(CDA), André Ruikes (CDA), Jacco Schook (D66), Tessa Stegman (D66), Remco de Boer (D66), Jako 
Sterrenburg (CU), Bas Romeijn (CU)
Afwezig m.k.: Arjan Dekker (VVD)
Portefeuillehouders: mevrouw M. de Deugd, de heer F. de Gier, de heer J.R. Pardo Kruidenier, de 
heer M. Japenga 
Griffier: mevrouw I.M. (Ingrid) de Gruijter
Voorzitter: de heer J. Heijkoop

OPENING

1 Opening en vaststellen agenda

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Bij het vaststellen van de 
agenda wordt voorgesteld om het agendapunt Krediet gebiedsvisie Poort aan de Noord te 
verdagen naar een volgende raadsronde. Na duiding van de portefeuillehouder (de PvdA 
wilde het stuk in eerste instantie niet afvoeren van de agenda), waarbij duidelijk werd dat er 
nieuwe ontwikkelingen zijn, is de raad akkoord. Voorafgaand aan de behandeling van het 
stuk worden twee momenten belegd om de raad mee te nemen in het dossier. Er zijn veel 
belangstellenden aanwezig op de publieke tribune vanwege agendapunt 5, de 
raadsinformatiebrief over flexwoningen en er heeft zich een inspreker op dit punt gemeld. 
Daarom wordt eerst het agendapunt Actualiteiten behandeld zodat het inspreken direct 
aansluit op de behandeling van de raadsinformatiebrief. 

2 Vaststellen besluitenlijst gemeenteraad d.d. 14 februari 2023

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

REGULIER

3 Inspreekrecht burgers

Mevrouw van 't Hoff spreekt (namens meerdere omwonenden) in op agendapunt 5, de 
raadsinformatiebrief over flexwoningen. De bijdrage is toegevoegd aan de stukken op de 
agenda.

4 Actualiteiten

BESPREEKSTUKKEN

5 Flexwoningen - Raadsinformatiebrief

• 1. Instemmen met de Raadsinformatiebrief
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Alle fracties bedanken de inspreker voor haar bijdrage op de raadsinformatiebrief. 
Aandachtspunten die worden genoemd zijn: zorg voor een goede verhouding in de 
samenstelling van de doelgroepen en zou het toch mogelijk zijn om ook gezinnen hier een 
plek te geven? Streef er naar om Alblasserdamse jongeren voorrang te geven op deze 
locatie, zonder dat zij punten in het systeem kwijtraken. Organiseer goede 
randvoorwaarden, met aandacht voor veiligheid, OV, parkeren. Betrek omwonenden in het 
traject. 
Blijf ook snelheid maken op andere locaties voor woningbouw. Jaco Brand dient namens 
SGP een motie in:

De raad van de gemeente Alblasserdam in vergadering bijeen op 28 maart 2023 gehoord 
de beraadslaging;

Constaterende dat:

• het college de locatie de Loopplank heeft aangewezen voor het realiseren van 40-
60 flexwoningen;

• er een alternatieve locatie voorhanden is welke ruimtelijk beter in te passen is en 
evenwichtiger is in haar omgeving;

• deze alternatieve locatie sneller en goedkoper ontwikkeld kan worden;

• de gemeente daarbij niet op zoek hoeft naar een alternatieve locatie voor tijdelijke 
huisvesting Nokkenwiel.

Roept het college op:

• Van locatie te wijzigen en locatie Molenzicht voor januari 2024 geschikt te maken 
voor het huisvesten van spoedzoekers, jongeren en statushouders.

En gaat over tot de orde van de dag.

De motie wordt in stemming gebracht. Met vijf stemmen voor en 13 stemmen tegen (1 lid 
afwezig) is de motie verworpen.

Jacco Schook dient namens D66, CDA, VVD, CU en PvdA een motie in:
De raad van de gemeente Alblasserdam in vergadering bijeen op 28 maart 2023,

Gehoord de beraadslaging:

Overwegende dat:

• Er in de directe omgeving van de locatie zorgen leven over de komst van de 
flexwoningen;

• Bewoners van de buurt belangrijk zijn bij het gezamenlijk signaleren en oplossen 
van eventuele problemen;

• Het betrekken van de buurt bijdraagt aan de leefbaarheid en het welzijn van de 
bewoners;

• Dit past bij de buurtaanpak die dit college voor ogen heeft;

Constaterende dat:

• Een beheerscommissie waarin direct omwonenden, de gemeente en Woonkracht 
10 zijn vertegenwoordigd een effectief middel kan zijn om betrokkenheid te 
organiseren en de sociale cohesie en leefbaarheid in de directe omgeving te 
bevorderen;

Verzoekt het college:

• Om een beheerscommissie in te stellen waarin in ieder geval direct omwonenden, 
de gemeente en Woonkracht 10 zijn vertegenwoordigd; 

• Om de beheerscommissie de opdracht te geven om gedurende het gehele traject 
(sloop van de school, plaatsing flexwoningen, operationeel zijn en afbraak) 
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gezamenlijk eventuele problemen of knelpunten in de buurt te signaleren, te 
voorkomen en te verhelpen en de sociale cohesie te bevorderen;

• Om de beheerscommissie ondersteuning te geven die nodig is om deze taken naar 
behoren uit te voeren;

En gaat over tot de orde van de dag.
De motie wordt in stemming gebracht en wordt unaniem aangenomen. 

De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

6 Verordening onroerende-zaakbelastingen 2023, eerste wijziging - Voorstel
• 1. De verordening onroerende-zaakbelasting 2023, eerste wijziging vast te 

stellen

De gemeenteraad is blij dat spoedig een oplossing is gevonden in de fout inzake de OZB 
belasting. In de auditcommissie zal het onderwerp nog op de agenda terugkomen 
(doorlooptijd, kosten).
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.

7 Programmaplan Rederij 2023  - Voorstel
• 1. Instemmen met het beschikbaar stellen van een budget van EUR 30.000 

tbv de programmacoördinator en dit ten laste te brengen van de algemene 
reserve

• 2. Instemmen met bijgevoegde begrotingswijziging

De portefeuillehouder wil samen met de raad indicatoren vast stellen voor een evaluatie en 
komt hiervoor met een opzet. De SGP fractie steunt het voorstel maar heeft een 
stemverklaring op de inhoud van het programma inzake het actiepunt LHBTI, dit wordt 
meegenomen naar de behandeling van het beleidsplan over dit onderwerp (naar 
verwachting in de raad van juni).
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.

8 Bedrijventerreinenstrategie Alblasserdam en Bedrijventerreinenpaspoorten - Voorstel
• 1. De bedrijventerreinstrategie 

Alblasserdam met bijbehorende Bedrijventerreinpaspoorten vast te stellen

Zodra het onderzoek naar de locaties gereed is, komt het naar de raad. Er komt schriftelijke 
beantwoording over de status van de paspoortsystematiek om dit juridisch goed te kunnen 
duiden.
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.

9 Krediet gebiedsvisie Poort aan de Noord - Voorstel
• 1. In te stemmen met het beschikbaar stellen van een krediet 

van € 200.000,- ten laste van de algemene reserve ten behoeve van het 
opstellen van een gebiedsvisie Poort aan de Noord.

• 2. De bijgevoegde begrotingswijziging vast te stellen.

Agendapunt is niet behandeld, komt in een volgende raadsronde terug.

10 Voortzetting invulling rekenkamer Alblasserdam en herbenoeming directeur - 
Voorstel

• 1. Het beschikbare budget voor de rekenkamer te verhogen van €10.000 
naar €20.000, volgens de landelijke richtlijn van de NVRR;

• 2. In te stemmen met het verlengingsvoorstel van Necker van Naem van 14 
november 2022 en daarmee de invulling van de rekenkamerfunctie in 
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Alblasserdam middels het directeurenmodel 'Alles geregeld' voort te zetten 
met ingang van 1 december 2022 tot 1 januari 2024;

• 3. Mevrouw H. (Hélène) van Rijnbach-de Groot als directeur van de 
rekenkamerfunctie zoals verwoord in beslispunt 1 te herbenoemen met 
ingang van 1 december 2022 tot 1 januari 2024.

Het voorstel wordt zonder verdere beraadslaging met algemene stemmen aangenomen.

HAMERSTUKKEN

11 Eerste wijziging Gemeenschappelijke Regeling SVHW 2023 - Voorstel
• 1. Geen zienswijze indienen tegen de voorgenomen eerste wijziging 

Gemeenschappelijke Regeling SVHW 2023. 

Het voorstel wordt unaniem aangenomen.

12 Raadsvoorstel oprichting waarborgfonds veiligheidsregio's - Voorstel
• 1. Geen wensen en  bedenkingen in te brengen tegen het oprichten van en 

tegen de deelname aan Stichting waarborgfonds veiligheidsregio's.

Het voorstel wordt unaniem aangenomen.

13 Aanvraag suppletie-uitkering bommenregeling - Voorstel
• 1. In te stemmen met het aanvragen van een suppletie-uitkering vanuit het 

Gemeentefonds voor een bedrag van 68% (maximum uitkeringspercentage) 
van de kosten die zijn gemaakt voor het onderzoeken en opsporen van 
ontplofbare oorlogsresten binnen de gemeente Alblasserdam.

Het voorstel wordt unaniem aangenomen.

14 Wensen bedenkingen bijdrageverordening GRS 2023 - Voorstel
• 1. geen wensen of bedenkingen in te dienen tegen de bijdrageverordening 

GRS 2023 zoals het Algemeen Bestuur van de GRS voornemens is deze 
vast te stellen, onder de voorwaarde dat de artikelnummering in het voorstel 
wordt aangepast.

• 2. het Algemeen Bestuur van de GR Sociaal onder voorbehoud van 
standpunt gemeenteraad en aanpassing van de artikelnummering in het 
voorstel, te informeren door middel van bijgevoegde conceptbrief.

Het voorstel wordt unaniem aangenomen.

15 Versnelde invoering kostenverdeelsleutels GRS per 1-1-2023 - Voorstel
• 1. geen zienswijze uit te brengen n.a.v.  dit voorstel aan het Algemeen 

bestuur en het DB van de GRS over dit voorstel vooraf te informeren.  

Het voorstel wordt unaniem aangenomen.

16 Raadsvoorstel Samenwerkingsovereenkomst Kinderdijk - Voorstel
• 1. Ten aanzien van de SOK geen wensen en bedenkingen in te dienen op 

het aangaan van deze overeenkomst.

Het voorstel wordt unaniem aangenomen.
De portefeuillehouder meldt nog dat de provincie een naschrift heeft gestuurd op de 
overeenkomst. Als verantwoordelijkheid is toegevoegd 'in standhouding van cultureel 
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draaiend erfgoed' en dat is een mooie aanvulling op het geheel.

17 Duurzaamheidsagenda 2023-2026 - Voorstel
• 1. De duurzaamheidsagenda Alblasserdam 2023-2026 vast te stellen

Het voorstel wordt unaniem aangenomen.

18 Raadsvoorstel bekrachtiging geheimhouding

Het voorstel wordt unaniem aangenomen.

INGEKOMEN STUKKEN

19 Doorlopende lijst ingekomen stukken

René Zonnebeld vraagt naar de brief van de Groene Long. Het college heeft hier op 
gereageerd en zaken worden uitgewerkt. 
Remco de Boer vraagt naar de raadsinformatiebrief over het kruispunt Grote Beer en de 
signalering van de verkeerslichten (komt in de raad van mei). De portefeuillehouder heeft in 
april overleg met rijkswaterstaat en zal de suggestie daar meenemen.
De doorlopende lijst ingekomen stukken wordt afgedaan zoals voorgesteld.

20 Raadsmemo Groeiagenda input 7 maart

De memo wordt ter kennisgeving aangenomen.

21 Raadsmemo stand van zaken bwonersinformatie bocht Oost Kinderdijk - Memo
• 1. Bijgaand raadsmemo aan de raad te versturen  

De memo wordt ter kennisgeving aangenomen.

22 Raadsmemo beantwoording schriftelijke vragen PvdA - WMO Convenant 
meeverhuizen van individuele mobiliteitshulpmiddelen en roerende 
woonvoorzieningen bij een verhuizing

De memo wordt ter kennisgeving aangenomen.

23 Raadsmemo vraag over mogelijke oplaadpunten 

De memo wordt ter kennisgeving aangenomen.

24 Raadsmemo Nu Niet Zwanger

De memo wordt ter kennisgeving aangenomen.

25 Stand van zaken verkiezingen 2023 - Raadsinformatiebrief

René Zonnebeld verzoekt dit punt mee te nemen naar het presidium om het proces te 
evalueren. De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

26 RIB verlopen proces bomenkap Oost Kinderdijk 187a - Raadsinformatiebrief

De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.
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27 Evaluatie en vooruitblik op samenwerken in De Rederij - Raadsinformatiebrief

De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

28 Second Opinion Uitrit Biggelmee - Raadsinformatiebrief

De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

29 Raadsinformatiebrief vragen fractie PVDA jaarwisseling 2022/2023 - 
Raadsinformatiebrief

De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

30 Beantwoording vragen PvdA medische keuring gehandicapten parkeren 
Alblasserdam - Raadsinformatiebrief

De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

31 Stand van zaken regionale Realisatieagenda en Strategisch advies 
woningbouwopgave Drechtsteden (BRINK-rapportage))   - Raadsinformatiebrief

De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

32 Jaarprogramma OZHZ 2023 - Raadsinformatiebrief

De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

SLUITING

33 Sluiting

De vice voorzitter van de raad, Herman Verweij, bedankt Jan Heijkoop, die de afgelopen 
weken als waarnemend burgemeester heeft opgetreden in Alblasserdam. Vanavond is de 
laatste inhoudelijke raad onder zijn voorzitterschap. De gemeenteraad bedankt Jan 
Heijkoop en geeft hem applaus. 
De voorzitter sluit vervolgens om 22.30 uur de vergadering.


